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Beste Leden, 
 
Voor vele gepensioneerden is de 
vakantiemaand al weer voorbij. Het is 
altijd een ware uittocht van ouderen in 
de maand juni. Ook ondergetekende is 
er op uitgetrokken, naar het diepe 
zuiden van Italie. Wat erg opvalt daar is 
de discipline in het dragen van 
mondkapjes en het houden van 
afstand. Je kunt zien dat ze daar wat 
trouwer omgaan met de maatregelen 
om Corona te voorkomen. 
Bij de laatste ALV is al aangekondigd 
dat ik statutair het bestuur moet gaan 
verlaten. Ik zou blijven tot een opvolger 
voor de redactie van PensioenPraat en 
organisatie van onze bijeenkomsten 
was gevonden. Die is inmiddels 
gevonden. Vanaf nu zal Toine 
Matthijssen mijn taken in het bestuur 
overnemen. Deze PensioenPraat zal de 
laatste zijn onder mijn eindredactie. 
Dank voor het lezen, de feedback en 
bijdragen voor dit blad. 
 
Toine, veel succes. 
 
Tot slot: steun de KG en teken de 
petitie via: 
 
https://www.koepelgepensioneerden.nl/
Pas%20de%20pensioenwet%20aan/ 

 
Jac Raaijmakers 
 

 

 
 

Beste leden, 
Het is er dan toch van gekomen. We 
hebben eindelijk weer eens een 
behoorlijke indexatie gekregen per 1 
juli. 
Dat hebben we aan twee zaken te 
danken. Enerzijds, dat de Tweede 
Kamer de wet van Gijs van Dijk heeft 
aangenomen en anderzijds, dat ons 
pensioenfonds SPF er goed voorstaat. 
Ondanks de daling van de 
aandelenmarkten is de dekkingsgraad 
stevig gestegen door de oplopende 
rente. Hierdoor dalen de 
pensioenverplichtingen van SPF. Men 
hoeft nu minder geld in kas te hebben 
om over de komende tientallen jaren de 
pensioenen te kunnen betalen. 
 
Nadat we SABIC hebben laten weten, 
dat we gebruik willen maken van ons  
zogenaamde hoorrecht, hebben we als 
VG een commissie opgezet samen met 
de VG van SABIC in Limburg om hier 
invulling aan te geven. Namens onze 
VG zullen Arthur Smit en Peter van 
Damme daar zitting in nemen. Ik heb 
inmiddels van de sociale partners 
(SABIC en  de vakbonden) bericht 
ontvangen, dat zij hier ook gevolg aan 
zullen geven. 
Hiermee willen we zorgen, dat wij als 
gepensioneerden niet langs de zijlijn 

Van de voorzitter 
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blijven staan bij de invoering van het 
nieuwe Pensioensysteem. We worden 
hierbij ook bijgestaan door de Koepel 
Gepensioneerden. 
 
Als laatste wil ik u vragen te gaan 
stemmen voor de verkiezingen voor het 
VO. Ik stel me namens de VG dus 
namens u ook voor de volgende 
periode verkiesbaar als lid voor het 
Verantwoordingsorgaan van SPF. Ik zal 
deze periode met name opletten, dat de 
belangen van gepensioneerden goed 
behartigd worden in de overgang naar 
het nieuwe Pensioensysteem. 
 
Groet, 
Jan Hellings 
 

Jan Bussink 95 jaar 
 
In het kader dat Jan Bussink 22 mei de 
leeftijd van 95 jaar heeft bereikt ben ik 
kort op bezoek geweest en onder het 

genot van een paar bakjes koffie 
hebben we gezellig gekletst en de tijd 
van vroeger en het heden de revue 
laten passeren. 

Jan is zijn carrière gestart in 1953 bij 
AKU op de Research afdeling. In die 
dagen was AKU een bedrijf met focus 
op textiel en viscose/cellulose gevolgd 
door bandengaren. In midden zestiger 
jaren kwam polymeer chemie in de 
picture waardoor de samenwerking met 
General Electric tot stand werd 
gebracht. Jan roemt het optimisme, de 
inzet en de sfeer onder het personeel 
dat tot de resultaten van toen hebben 
geleid. De belangrijkste focus lag op 
PPO en velen waren van mening dat dit 
een gemakkelijk product was, maar de 
insiders weten wel beter. Jan heeft dan 
ook een andere definitie van PPO 
zijnde Permanent Pijn Overal. 
 
Jan is ook uitgesproken als het gaat 
over de problemen die ons land 
vandaag kent en daar zouden we uren 
over door kunnen praten, maar we 
hebben afgesproken dat we dat een 
volgende keer doen. 
 
Jan wil graag iedereen bedanken die 
hem op zijn verjaardag hebben 
gefeliciteerd middels een kaart, 
telefoontje of in welke vorm dan ook. 
Het was voor hem een zeer positieve 
verrassing en hij hoopt ook nog jaren 
aan de jaarlijkse pensioen dag te 
kunnen deelnemen. 
Jan, bedankt voor het fijne gesprek en 
blijf genieten. 
 
Toine Matthijssen 
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Op bezoek bij een ex-     
collega 

Wie denkt dat digitalisering niet voor 
ouderen is? Onze oud-collega Arnold 
Meeuwsen (85), die bewoner is van 
verzorgingstehuis de Kerkakkers in 
Rucphen is een echte digibeet.  Hij is 
bekend in het metier als de 
“DutchMacFreak”. Dat komt door het 
gebruik van zijn favoriete merk Apple, 
waar hij de nodige apparatuur van in 
huis heeft. Vanwege zijn hobby, het 
bewerken van beeldmateriaal, is hij dan 
ook geregeld achter zijn Apple iMac te 
vinden.  Ook helpt hij nog steeds veel 
oud GE-collega’s uit de brand die met 
een IT probleem zitten. 

Arnold is geboren in 1937 in Tilburg 
maar opgegroeid in Amsterdam waar hij 
op de ambachtsschool de richting 
werktuigbouw/machinebouw gedaan 
heeft maar het vak leerde hij in de 
praktijk. Eerst bij een kleine 
gereedschapsmaker in Amsterdam, 
later in Diemen bij GKN waar hij een 
spuitgiet afdeling opstartte. Later 
verhuist naar Veenendaal en naar Den 
Bosch in 1970. 
Eind1973 kwam hij bij GE in dienst als 
technisch specialist voor het verwerken 
van Valox. Hij verhuisde toen met 

familie (vrouw Hennie en 2 kinderen) 
naar Halsteren. Zijn grote projecten 
heeft hij gedaan toen de productlijn 
Xenoy in de markt geïntroduceerd 
werd. Met als highlight de bumpers van 
de Ford Sierra in Genk waar hij het 
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gehele project spuitgiettechnisch 
begeleidde binnen de Ford spuitgiet 
faciliteit in Genk. Daarna nog 3 jaar naar 
Pittsfield USA om hetzelfde project voor 
de Ford Taurus van de grond te krijgen.  
Een ander noemenswaardig project 
was de technische begeleiding van 
Alpha 1, een unieke combinatie van een 
pers en spuitgiet machine, gebouwd in 
Duitsland maar opgebouwd in het 
ontwikkelingscentrum in Pittsfield USA.  
Fotograferen en filmen van familie en 
vakantiereizen was altijd al een hobby 
van hem, in het begin analoog in zwart-
wit en zelf ontwikkelen van de 
filmrolletjes thuis. Na zijn tijd in USA 
werd de apparatuur meer en meer 
digitaal. Hij maakte toen ook 
verschillende promotiefilms voor 
toepassing in GE Plastics materiaal die 
het bedrijf dankbaar gebruikte. 
Op 60jarige leeftijd ging Arnold met de 
VUT. Maar stilzitten was geen optie. Hij 
vertelt: ‘Ik begon mijn bedrijf 
DutchMacFreak en ging als consultant 
aan de slag. Het maken van 
productvideo’s was één van mijn 
specialiteiten’.  Dit deed hij nog zo’n 
acht jaar vanuit Halsteren. Arnold kreeg 
echter Parkinson en verhuisde met 
Hennie naar Kerkakkers in Rucphen. 
Waar zijn vrouw enkele jaren geleden 
kwam te overlijden. 
Tegenwoordig is het maken en 
bewerken van video’s slechts een 
hobby. Hij verkocht zijn professionele 
apparatuur en werd lid van filmclub 
ERSA in Roosendaal. Hierdoor kwam 
hij in contact met andere 
filmliefhebbers.  
Dat Arnold zo goed is in het maken en 
bewerken van video’s is ook voor 

Kerkakkers een mooie aanwinst. De 
manager wilde graag een virtuele tour 
door de locatie dat was voor hem geen 
probleem!  
In zijn elektrische rolstoel met statief en 
iPhone 11 in de hand ging hij de locatie 
rond. Die video gebruiken ze nu op 
social media. Maar de video waar hij het 
meest trots op is, is er een uit 2009 in 
opdracht van de filmclub. Hij vertelt: ‘De 
film heet Louis en gaat over een man 
met een verstandelijke beperking die 
wacht op zijn zus. Met een team van 
negen personen werkten we er hard 
aan. We deden mee aan de Brabantse 
Film Manifestatie en sleepten met Louis 
een mooie tweede prijs in de wacht!’  

Vooral door zijn hobby en de goede 
verzorging in Kerkakkers in Rucphen 
kan Arnold al meer dan twintig jaar met 
Parkinson kan leven  

 

 
 

De dekkingsgraad per eind mei:  

129,9 % 

 

Beleidsdekkingsgraad per eind februari:  

117,6 % 

 

voor nadere details en uitleg: 

http://www.spf-pensioenen.nl/ 
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Op 15 juni was er een vergadering in 
Culemborg van de landelijke Koepel 
Gepensioneerden (KG) 
 
Hierbij een korte samenvatting: 

• Het is erg moeilijk de 
gepensioneerden te activeren om 
deel te nemen aan de petitie voor de 
verbeteringen van het komende 
nieuwe pensioenstelsel. Tot 15 juni 
enkel 40.000 ondertekeningen. Dit 
ondanks verschillende mailings en 
radiospotjes. Het leeft niet bij de 
meerderheid van de 3 miljoen 
gepensioneerden, men is veelal 
tevreden en denkt dat het wel goed 
komt met het nieuwe 
pensioenstelsel. 

• De 2e kamer is zeker niet klaar met 
de verschillende zittingen 
betreffende het nieuwe stelsel voor 
het zomerreces, dit kan nog verder 
uitlopen, daarna nog de eerste 
kamer. Het gevoel is dat de 
streefdatum (1/1/2023) voor finale 
goedkeur onder druk komt. 

• In het nieuwe stelsel zal er geen 
indexatie meer zijn (koopkracht 
gebonden) maar verdeling van de 
winst of verlies van de beleggingen. 
Verwacht is dat er een grote invloed 
van de overheid zal blijven die 
vooral zal inzetten op beleggen in 
aandelen van het pensioenkapitaal. 

• Bij het invaren (de huidige 
marktsituatie van een lage stand 
van de aandelen) is er een mogelijk 

risico op een korting op indexatie 
vanwege het lagere kapitaal door de 
markt omstandigheden alhoewel de 
oplopende rente een positief effect 
heeft. 

• Er komt een handleiding en training 
voor personen die gebruik willen 
maken van het hoor-recht binnen 
hun fonds. 

• De Koepel zal de contributie 
verhogen voor 2023 van Euro 1.90 
naar 2.10 per lid binnen het fonds 
wat deelneemt dit vanwege inflatie 
en algemene kosten verhoging. 

• Er wordt gedacht om een extra 
organisatie binnen de Koepel voor 
individuele deelnemers (ZZP etc) 
waarvoor geen fonds bestaat en die 
toch lid willen worden. 

• BTW plicht voor VG’s?: indien er 
geen commerciële activiteiten zijn is 
er ook geen BTW plicht. 
 

Petrus (Peter)  van Damme 
 

COLOFON 

 
contact: pensioenpraat@vgsabic.nl 
 
Redactie: 
Carla Ligtenberg 
Jac Raaijmakers 
Peter van Damme 
Toine Matthijssen 
 

PensioenPraat is bestemd voor alle 
leden van de Vereniging 
Gepensioneerden SABIC-IP 
 
Aan de inhoud van dit blad kunnen 
geen rechten worden ontleend. 

 


